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Referat fra bestyrelsesmøde den 16.01.2024  

 
Dagsorden til bestyrelsesmøde den 16.01.2024  
1.   Overordnet status v. Formanden 
2.   Økonomi status. V. Kassereren. Regnskab 2023 + Budget 2024 
3.   Status fra vejambassadørerne. 
4.   Forberedelse af generalforsamlingen 2024 
      Bestyrelsens forslag til ændring i ordensreglerne. 
      Andre forslag. 
5.   Praktiske ting der skal aftales / udføres inden generalforsamlingen: 
      1,  Udsendelse af indkaldelse til generalforsamlingen den 18. februar kl.14 indeholdende:       
            Dagsorden, Regnskab, Budget og Indkomne forslag. 
      2,  Aftale med ordstyreren og fremsendelse af relevant materiale. 
            Stemmesedler, Opvarmning af Fælleshuset, Opstilling af borde, Kaffe og Kage. Andet. 
6.  Vandproblemer på Solsikkestien 9. Løsning kan evt. være en ekstra afløbsbrønd. 
7,   Brev vedr. ulovlighed i henhold til Lokalplanen 
8,    Parkeringspladser. + Gyldenlakstien 
9.    Mail vedrørende manglende nedløbsrør + rod i andre haver 
10.   Næste møde 
11.   Evt. 

 
Referat: 
Ad,1   Der er sendt en forespørgsel til Kommunen om tilladelse til vejbump. 
Ad,2   Regnskab og budget er godkendt af bestyrelsen. Revisorerne skal nu godkende  
            regnskabet inden det sendes. 
Ad3,    Medlejer af have 314 er nu enelejer. 
Ad4,   Der var tre ændringsforslag til de reviderede ordensregler. 
            §2 - Eventuelle huller i vejene udbedres på fællesarbejdsdage. 
             §6 - Ved manglende indberetning, skal bestyrelsen have uhindret adgang til vanduret. 
                    Om nødvendigt har bestyrelsen ret til at tiltvinge sig adgang.  
            §14 - Ved manglende deltagelse i mindst 1 fællesarbejdsdag pålægges et gebyr på 500 kr. 
Ad,5   Alle nævnte opgaver er fordelt. 
Ad,6   Søren havde lavet et forslag til løsning af problemet. Det gik ud på at etablerer en  
            afløbsbrønd på grunden og koble den til den eksisterende afløbsbrønd et stykke nede ad  
            vejen. Det blev dog ikke vedtaget af to grunde. 
            Der er ikke plads i foreningens budget til udgifterne, og hvis vi etablerer afløb et sted, kan  
            andre med god ret kræve det samme. 
Ad,7   Det blev besluttet at opfordre den pågældende, til rette sig efter gældende lov. 
Ad,8   Der var enighed om at et læs grus på p-pladsen ville være godt. 
Ad,9   Sagen er afsluttet. 
Ad,10   Næste møde er Generalforsamlingen den 18. februar kl. 14. 
Ad,11   Inge Sternkopf Petersen er villig til at fortsætte med rengøring på toiletterne, 
             men klager over at det nogle gange ligner en svinesti. 
 
 
Referent:  Finn Sigfusson 
 
 


